
 
Göteborgs Bridgeförbund 
 
 
 
 
 
Protokoll styrelsemöte 9, 20 augusti 2007 hos Jan Hugosson 
 
 
 
Närvarande: Jan Hugosson, Göran Johansson, Peter Modh, Bo Appelqvist, Ella Olsson, Eva 
Gunnarsson. Lillemor Hagberg och Bertil Thorén. 
 
 

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat. 
 

2. Dagordningen fastställs 
 

3. Föregående mötesprotokoll justeras och fastställs. 
 

4. Åtgärdslistan genomgås. 
• Bo A. och Göran J tar fram ett förslag till riktlinjer för ”Årets 

Bridgeprofil”. 
• Jan H tar kontakt med Andreas W för hantering av årets matrikel.  
• Albatross BK kommer att kontaktas av Andreas W., Peter M. och  

Bo A. för ett möte angående regelverket för förbundsanknutna 
klubbar. 

• Jan H kontaktar ByggGöta i fråga om möjlig utökning av 
lokaliteterna vid Bridgens Hus. . 

• Lillemor H har tagit fram en lista på förbundsanknutna klubbar som 
inte sköter sina åliggande. Diskuteras på nästa möte.  

• En sammanställning av personer inom distriktet som erhållit 
förtjänsttecken av någon form tas fram av Bo A, 

• Ett avtal har utarbetats mellan GBF och BridgeService HB angående 
den ekonomiska redovisningen av Ligaspelet.  

• Anslag om rökning på trappan utanför Bridgens Hus sätts upp på 
dörren. 

• Ella O kontrollerar hur redovisning har skett  för SM-Lag Semi. 
 

5. Ekonomisk rapport 
Kassören lämnar resultat- och balansrapport. Spelåret 2006-2007 ger en vinst på c:a 
70 000 kronor. All ekonomisk redovisning har lämnats för revision. 

 
6. Inkomna skrivelser 

BK Lyx ansöker om 2 tävlingar med silverstatus under hösten för att fira sitt 40-
årsjubileum. Tillstyrkes av GBF: Bo A meddelar Ulla Berntsson detta. 
 



Ansökan har inkommit från BK Lyx för förtjänsttecken i silver till Birgit Andersson 
som under åren uträttat många goda gärningar för BK Lyx men även för bridgen i 
Göteborg överlag. GBF tillstyrker tillfullo denna ansökan och Jan H talar med FSB 
om detta.   
 
Skrivelse har inkommit från Valberedningen för FSB med förslag till styrelse, GBF 
ställer sig positiva till förslaget och Ella O meddelar valberedningen detta. 
 
Skrivelse har inkommit från Oscar Hult om diskriminerande behandling på en av BK 
Everfresh:s avslutningsbarometrar. Lillemor H överlämnar skrivelsen för hantering av 
Bo Ström och Arne Larsson.  
 
Skrivelse har inkommit från Bohus-Dal om att se över möjligheterna till delvis 
gemensamt tävlings- och utbildningsupplägg med Göteborgsdistriktet. TK ser över 
frågan. 

 
7. Övriga rapporter. 

Jan H har tillsammans med BridgeService HB haft en genomgång avseende 
lokaliteterna på Bridgens Hus. Beslut tas att nytt lås inmonteras på innerdörren med 
20 nycklar som alla skall utkvitteras genom BridgeService HB, detta leder 
automatiskt till att man får kontroll på vilka som innehar nycklar till ytterdörren. 
Det löpande underhållet har diskuterats av Peter M och Tommy G. Bridgeservice 
åtager sig att sköta detta mot ersättning.  
 

8. Nytt från FSB 
Föreslagen förändring av kostnaderna för mästarpoäng har bordlagts av FSB och 
kommer att diskuteras på Riksstämman i oktober. .  

 
9. Bridgeallians 

Peter M. tillser att den tillsatta arbetsgruppen lämnar en slutrapport till GBF. 
 

10. Tävlingsverksamheten 
Tävlingskalender för nästa säsong utsänds till alla klubbar. 
Jubileumstävling nummer 3 kommer att arrangeras den 9 september. 
Diskussion angående ansvarsfrågan avseende de pengar som Ligan genererar och som 
skall överföras till GBF genom Tommy G. Eva G undersöker försäkringsskyddet 
avseende detta. 

 
11. P2010 

Tyvärr finns ingen tid för denna viktiga punkt. 
 
12. Bridgens Hus 

Rapport har redovisats under punkt 7. 
 

13. Övriga frågor. 
Årsmöteshandlingarna genomgås. Alla handlingar är klara och kommer att skickas ut 
under veckan, 
Jan H har arbetat fram en budget som bygger på andra principer än tidigare lagd 
budget. 
Handlingar avseende den ekonomiska redovisningen är översänd till revisorerna. 



    
14. Nästa möte 

Nästa styrelsemöte blir i samband med årsmötet den 10 september på Bridgens Hus. 
 

15. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat 
 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
Lillemor Hagberg   Jan Hugosson 


